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Abstract (en)
[origin: WO2021259652A1] The invention relates to a method for producing a green body for a machining segment (51) from a pulverulent or
granular first matrix material (56) and first hard material particles (57), a lower face (61) of the machining segment being connected to a green body
of a machining tool. The machining segment (51), on an upper face (62) opposite the lower face (61), has a projecting portion (Δ) of the first hard
material particles (57).

Abstract (de)
Verfahren zur Herstellung eines Grünlings für ein Bearbeitungssegment (51) aus einem pulver- oder granulatförmigen ersten Matrixwerkstoff (56)
und ersten Hartstoffpartikeln (57), wobei das Bearbeitungssegment mit einer Unterseite (61) mit einem Grundkörper eines Bearbeitungswerkzeuges
verbunden wird. Das Bearbeitungssegment (51) weist an einer der Unterseite (61) gegenüber liegenden Oberseite (62) einen Überstand (Δ) der
ersten Hartstoffpartikel (57) auf.
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